
Verslag bijeenkomst bezoek Raad, Griffie en Burgemeester aan Dorst. 

 

Jongstleden woensdag 16 September kwam een afvaardiging van de Oosterhoutse 
gemeenteraad, Griffie en Burgemeester Buijs op wijkbezoek. De politieke partijen GBV, CDA, 
VVD, GroenLinks, Gemeentebelangen, Voor Heel Oosterhout en PvdA waren deze avond 
vertegenwoordig.  

We begonnen deze avond met een fietstocht door het dorp. Hierbij hebben we stilgestaan 
bij de verschillende onderwerpen die we tegenkwamen. 

Zoals;  

* Huidige situatie Baarschotsestraat 

* Tuindorp inclusief ontsluiting richting de provinciale Rijksweg 

* Mogelijke route Snelfietsroute 

* Gewenste ontsluiting en voor gestelde route van het te bouwen  Dorst-Oost plan. 

* Dorst en 30 kilometer (Spoorstraat ) 

* De Boswachterij en geluidsoverlast 

* Overlast van de spoorlijn 

* Verkeersplan Blauwsparstraat en omliggende straten. 

* Parkeersituatie bij Neerlandia 31 en Tendo 

* Verkeersituatie bij School 

* Toekomst Klip  

Daarna is door de Werkgroep Leefbaarheid de Visie die we als platform hebben gemaakt 
toegelicht.  

Na deze presentatie hebben we ‘één jaar Platform ervaring’ gedeeld met de aanwezigen. 
Burgemeester Buijs prees het Platform voor het vele werk wat het afgelopen jaar al was 
verricht. Hij begreep dat het hier en daar schuurde maar verzocht om vooral in contact te 
blijven met elkaar. Vooral omdat in het najaar het Wijkgericht werken in de Gemeente 
Oosterhout van start gaat waarin Dorst en Oosterheide Pilots zijn in deze nieuwe manier van 
werken. Dit werd benadrukt door de Burgemeester en de heer Walther Hoosemans. 

 

Na een korte dialoog met enkele Raadsleden over wat mogelijk en eventueel niet mogelijk is 
werd deze avond afgesloten met de afspraak om elkaar vaker te ontmoeten. Om half tien 
gingen we huiswaarts. 

 


